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OPĆINSKO VIJEĆE 
 
Broj:01-05- 115/15 
Datum, 11.05.2015. godine 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa XXIX (dvadesetdevete) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane 
dana 08.05.2015. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora  

 
 
Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
 
Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Ivan Jurišić, Mato Pranjić, Finka Rajkovača i Zoran Marković; 
Vijećnici HDZ 1990: Borislav Petrović, 
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala i Jozo Grgić;  
Vijećnik HSP BIH: Goran Tokić, 
Vijećnik SDP BIH: Boris Penava 
Neovisni vijećnici: Pero Lujić, Janja Grgić i Nevenka Glamatović 
 
Sjednici nije nazočio vijećnik: Nikola Risonjić. 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski 
načelnik Ilija Nikić, pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne 
poslove, katastar nekretnina i urbanizam Dario Katić, pomoćnik Općinskog načelnika za 
gospodarstvo i financije Anto Bonić, pomoćnik Općinskog načelnika za stručne,opće poslove 
i društvene djelatnosti Martin Grujo, Općinska pravobraniteljica Biljana Rakočević, 
Zvonimir Anđelić, ministar gospodarstva u Vladi ZDK, djelatnik u Službi za gospodarstvo i 
financije Boro Glamatović, predsjednik MZ Alibegovci Vinko Joskić, v.d. direktorica JP 
Radio Usora Snježana Erceg, predsjednik MZ Makljenovac Boro Pranjić, Josip Krajina MZ 
Makljenovac, Ivica Penava MZ Žabljak, predsjednik MZ Jeleči-Filipovići Jozo Filipović. 
 
Sjednicom je predsjedao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao 
da sjednici nazoči dovoljan broj članova za rad (kvorum, 12 nazočnih vijećnika i 1 
odsutan vijećnik) te da je sjednica otvorena za javnost. 
 
Predsjedatelj je naglasio da su vijećnici u Sazivu dobili dnevni red za XXVIII redovitu 
sjednicu Općinskog vijeća Usora od devet točaka.  
 
Predsjedatelj OV-a je predloženi dnevni red, koji su vijećnici dobili u Sazivu za XXIX 
redovitu sjednicu dao na raspravu. 
 
Budući da nije bilo rasprave, Predsjedatelj je dao na glasovanje Dnevni red koji su 
vijećnici dobili uz Saziv za XXIX redovitu sjednicu i Općinsko vijeće Usora sa 11 glasova 
„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ glasom (sjednici nazočilo 12 vijećnika 
OV-a) usvojilo  
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D N E V N I  R E D 
 
1. Usvajanje Zapisnika sa dvadesetosme redovite sjednice Općinskog vijeća Usora; 
2. Vijećnička pitanja; 
3. Obraćanje načelnika; 
4. Prijedlog Odluke o dodjeli javnog priznanja općine Usora za 2015. godinu; 
5. Prijedlog Rješenja o preuzimanju neizgrađenog građevinskog zemljišta od Školske 

općine i ŠK „Ivan fra Frano Jukić“ radi privođenja trajnoj namjeni; 
6. Prijedlog Zaključka za prilagođavanje međuentitetske linije razgraničenja između 

općine Usora i Grada Doboja;    
7. Informacija Izvješće o izvršenju Proračuna za period od 01.01. do 31.03. 2015. 

godine;  
8. Informacija o zimskom održavanju lokalnih cesta na području općine Usora za 

sezonu 2014. – 2015. godine; 
9. Inicijativa za pokretanje opoziva Općinskog načelnika općine Usora Ilije Nikić; 
10.Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na privremeno korištenje zemljišta. 
 
 
Ad/1 
Usvajanje Zapisnika sa dvadesetosme redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa dvadesetosme redovite 
sjednice Općinskog vijeća općine Usora. 
 

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa dvadesetosme redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici 
dobili u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa dvadesetosme redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
koji su vijećnici dobili u materijalima. 
 
 
Ad/2 
Vijećnička pitanja 
 
Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Pero Lujić, 
Nevenka Glamatović i Ivo Suvala.  
 
Neovisni vijećnik Pero Lujić u OV-u Usora 
 

1. Kako vi Načelniče možete dati suglasnost za izvođenje radova na asfaltiranju puta 
„Grgići“ kada za isti nemate građevinsku dozvolu i projektnu dokumentaciju? 
Svima nam je poznato da pojedine mjesne zajednice imaju projektnu dokumentaciju i 
građevinsku dozvolu za uređenje određenih putnih pravaca a nisu u vršteni u realizaciju. 

 
Neovisna vijećnica Nevenka Glamatović u OV-u Usora 

 

1. Iz kojih razloga se ne poštuju odredbe Odluke o pravu preče kupovine nekretnina na 
teritoriji općine Usora? 
Naime člankom 3. iste Odluke definirano je da kada vlasnik nepokretnosti u privatnom 
vlasništvu sa teritorije općine Usora stavi u pravni promet svoju nepokretnost dužan je 
uputiti pismenu ponudu putem preporučene pošiljke po pravilima parničnog postupka ili 
putem notara obavijest općini odnosno Općinskom vijeću o namjeravanoj prodaji 
nepokretnosti. 
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Člankom 4. Odluke je definirano da Općinsko vijeće ukoliko smatra da postoji društveni 
interes za kupovinu nepokretnost može u roku od 30 dana računajući od dana prijema 
ponude prihvatiti ponudu iz prethodnog članaka i donijeti Odluku o kupovini 
nepokretnosti. 
Člankom 5. Odluke je definirano da ukoliko Općinsko vijeće donese Odluku da ne postoji 
društveni interes o kupovini ponuđene nepokretnosti iz članka 3. Odluke tada vlasnik 
nepokretnosti može prodati drugoj osobi ali ne po nižoj cijeni ili povoljnijim uvjetima.  
S pravom se pitam iz kojih razloga, a vrijeme će pokazati, je i donesena ova Odluka, 
kada smo mi vijećnici u širokom luku zaobiđeni u sprovođenju iste, jedino nas se proziva 
da smo istu usvojili. 

Vijećnica Glamatović se u svom izlaganju osvrnula i na dobivene odgovore na vijećnička 
pitanja sa prošle sjednice, pogotovo na odgovor oko pitanja o utrošku sredstva od 
komunalnih naknada u kojem je navela da postoje nejasnoće jer je više sredstva prema 
prikazanom utrošeno nego što je napalćeno za komunalne naknade.  
 
Vijećnik Kluba vijećnika HDZ BIH Ivo Suvala u OV-u Usora 
 

1. Da li je izvršena isplata sredstava Dragi Ćosić prema sudskoj presudi i ukoliko jeste do 
kada će se taj djelatnik zadržati na radu u Općini? 

2. Kada će početi izgradnja i asfaltiranje ceste prema Industrijskoj zoni u Žabljaku? 
 
 
Ad/3 
Obraćanje načelnika 
 
Općinski načelnik se u trećoj točci dnevnog reda obratio vijećnicima i nazočnim na 
dvadesetdevetoj redovitoj sjednici Općinskog vijeća općine Usora.  
 

Ukratko je izložio aktivnosti i poslove koje je obavljao između dvije redovite sjednice. 
Upoznao je vijećnike sa svim aktivnostima koje su vođene, sa svim realiziranim poslovima 
te održanim posjetama i sastancima. 
Općinski načelnik je vijećnike izvijesto da će predstavnici Ferretto grupe posjetiti općinu 
Usora 13. i 14. 05. pa je vijećnike pozvao da se izjasne na koji način će sudjelovati u tom 
sastanku da li će to biti na sjednici, da li će tom razgovoru biti nazočan samo Predsjedatelj 
ili na neki drugi način. 
 
Nakon izlaganja Općinskog načelnika u raspravi po ovoj točci dnevnog reda su sudjelovali: 
Pero Lujić, Josip Krajina član Povjerenstva za razgraničenje između općine Usora i Grada 
Doboja. 
Josip Krajina član Povjerenstva za razgraničenje između općine Usora i Grada Doboja 
iz MZ Makljenovac se u svom izlaganju osvrnuo na pitanje uređenja korita rijeke Usore na 
dijelu koji prolazi kroz Makljenovac naglašavajući da je neophodno obratiti pažnju na taj 
dio gdje treba zaštititi teritorij općine Usora kako privatno tako i državno zemljište.  
 
 
Ad/4 
Prijedlog Odluke o dodjeli javnog priznanja općine Usora za 2015. godinu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj je 
sudjelovao: Pero Lujić. 
 
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje da budući da za prošlu godinu radi elementarnih 
nepogoda nije održana svečana sjednica Općinskog vijeća i nisu dodijeljena općinska 
priznanja za 2014. godinu da li će to biti ispoštovano na ovogodišnjoj svečanoj sjednici, da 
li će prošlogodišnja priznanja biti dodijeljena na svečanoj sjednici?  
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Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je odgovorio na pitanje  
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o dodjeli javnog priznanja općine Usora za 2015. godinu i Općinsko vijeće 
općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM „ glasom 
(12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o dodjeli javnog priznanja općine Usora za 2015. godinu. 
 
 

Ad/5 
Prijedlog Rješenja o preuzimanju neizgrađenog građevinskog zemljišta od Školske 
općine i ŠK „Ivan fra Frano Jukić“ radi privođenja trajnoj namjeni 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Pero Lujić, predsjedatelj OV-a Ivo Suvala, pomoćnik Općinskog načelnika za 
geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i urbanizam Dario Katić i 
Općinski načelnik Ilija Nikić. 
 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da ovaj Prijedlog Rješenja nije usklađen, nema mišljenja 
pravobraniteljice te je naglasio da je uočio i određene nepravilnosti. Naglasio je da bi bilo 
vrlo neozbiljno ovakvo rješenje usvojiti. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje da li su zgrade koje se nalaze na 
kartografskom prikazu uplanjene? Što sada sa ovim zgradama i na koji način i na temelju 
čega je izvršeno parcelisanje? Zašto je izvršeno parcelisanje parcele 824/1, da li su svi 
dokumenti za pomoćnu zgradu Ante Cigale uredni i na temelju čega je on dobio dokumente 
da izgradi ovu zgradu? 
Pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar 
nekretnina i urbanizam Dario Katić je odgovorio na postavljena pitanja. Naglasio je da je 
ovo zatečeno stanje te da imenovani, da nije imao građevinske dozvole ne bi mogao 
uplaniti navedene objekte. Rješenje je doneseno na temelju Odluke o usvajanju i 
provođenju Regulacionog plana središta naseljenog mjesta Sivša, to je implementacija 
navedene odluke. Odluka je dala smjernice na koji način treba raditi odnosno na koji način 
treba urediti ovu površinu. Naglasio je da se ovim rješenjem preuzima zemljište. 
Općinski načelnik je naglasio da se u Rješenju radi o parcelama 824/1, 823/1, 824/3 i 
824/4. Na parceli 824/1 nalazi se izgrađena stambena zgrada školski stanovi i dvorišna 
zgrada i to je stanje koje je zatečeno, škola je gradila stanove i stanovi su privatizirani a 
prema Zakonu o privatizaciji stambene objekte koji su privatizirani prati i zemljište na 
kojem je objekat izgrađen. U našem slučaju Regulacionim planom je definirano da za 
potrebe ovog objekta ide ovaj dio zemljišta a ne cijeli kompleks koji je vlasništvo škole. 
Samo taj dio parcele 824/1 ta površina od 323 m2 pripada stanovima. Stanari se moraju 
obratiti Općinskom vijeću, da kada to zemljište pređe sa škole na Općinu, da im ga 
Općinsko vijeće dodijeli za redovnu upotrebu zgrade. Sve ostalo zemljište će postati 
vlasništvo općine Usora koje će preći sa dosadašnjeg korisnika na općinu Usora. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Rješenja o preuzimanju neizgrađenog građevinskog zemljišta od Školske općine i 
ŠK „Ivan fra Frano Jukić“ radi privođenja trajnoj namjeni i Općinsko vijeće općine Usora je 
sa 3 glasa „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i sa 6 „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
Ne usvaja se Prijedlog Rješenja o preuzimanju neizgrađenog građevinskog zemljišta od 
Školske općine i ŠK „Ivan fra Frano Jukić“ radi privođenja trajnoj namjeni. 
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Ad/6 
Prijedlog Zaključka za prilagođavanje međuentitetske linije razgraničenja između 
općine Usora i Grada Doboja 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala, Jozo Grgić, Janja Grgić, Finka Rajkovača, 
članovi Povjerenstva za razgraničenje Josip Krajina i Jozo Filipović. 
 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje vezano za prostor u Makljenovcu, ovim 
aktom se preuzimaju 33 kuće, što je sa ostalim? 
Josip Krajina član Povjerenstva za razgraničenje između općine Usora i Grada Doboja 
iz MZ Makljenovac je pojasnio vijećnicima određene pojedinosti koje se odnose na prostor 
u ovoj mjesnoj zajednici. Inicijativa za ovo je i pokrenuta iz mjesne zajednice Makljenovac 
jer je ovo selo podijeljeno međuentitetskom linijom. Naglasio je da ovo nije onaj 
maksimum koji je tražen ali i ovo predstavlja pozitivan pomak na kojem ne treba stati. 
Naglasio je da se ovim sporazumom u Makljenovcu dobivaju 33 kuće, 115 članova obiteji, 
Dom kulture i kapela na Griču. Predložio je da se ovakvo rješenje prihvati ali je naglasio da 
na ovome ne treba stati, treba nastaviti ove aktivnosti kako bi se vratili i ostali dijelovi koji 
ovim nisu obuhvaćeni. Naglasio je da ne znači da će se ovo odjednom završiti, jer ovo ide 
dalje, na više razine a na nama je da pokušamo i da se borimo da što više naših kuća i ljudi 
vratimo. Na kraju je istakao da ona područja koja mi dajemo su šume, koje su se vodile 
kao državna svojna. 
Vijećnik Jozo Grgić je postavio pitanje da li ima još kuća u kojima žive ljudi na tom 
području a koje nisu u okvirima općine Usora? 
Josip Krajina član Povjerenstva za razgraničenje između općine Usora i Grada Doboja 
iz MZ Makljenovac je naglasio da još ima kuća koje su ostale izvan općine Usora a u kojima 
žive ljudi. Prilikom pregovaranja bile su tri varijante, minimalna, srednja i maksimalna, 
ovo ponuđeno je na prijelazu između srednje i maksimalne ali još je ostao manji dio kuća 
koje nisu ušle u ovaj okvir. 
Jozo Filipović član Povjerenstva za razgraničenje između općine Usora i Grada Doboja 
iz MZ Jeleči-Filipovići je naglasio da je ovim sporazumom u Jelečima – Filipovićima 
dobiveno 12 kuća u kojima je 27 žitelja a povremeno ih dođe i više za blagdane. Dvije kuće 
su ostale izvan ovoga okvira ali to su kuće u koje se ljudi ne planiraju vratiti. Oni dijelovi 
koji su dani od naše strane su isječena šuma i državno zemljište tako da se tu nije puno 
izgubilo. 
 
Nakon rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog za 
prilagođavanje međuentitetske linije razgraničenja između općine Usora i Grada Doboja i  
Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

1.Usvaja se prijedlog za prilagođavanje međuentitetske linije razgraničenja između 
općine Usora i Grada Doboja. 
2.Ovlašćuje se Načelnik općine Usora da sa predstavnikom Grada Doboja potpiše 
zajednički sporazum koji će se dostaviti nadležnim institucijama oba entiteta u cilju 
sporazumnog rješavanja prilagođavanja međuentitetske linije razgraničenja na 
području općine Usora i Grada Doboja. 
3.Grad Doboj će u dijelu naseljenog mjesta Makljenovac ustupiti općini Usora dio svog 
područja u površini od 445.000 m2 (44,5 ha) i u dijelu naseljenog mjesta Lončari, 
zaseok Filipovići dio svog područja u površini od 78.000 m2 (7,8 ha), a općina Usora će 
Gradu Doboju ustupiti dio svog područja površine 523.000 m2 (52,3 ha) u dijelu naselja 
Jeleči-Filipovići (zapadno od lokaliteta Šumareva kuća). 
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4.Sastavni dio ovog Zaključka je Topografska karta mjerila 1:50 000 na kojoj je 
crvenom bojom označena entitetska linija, žutom bojom dio općine Usora koji se 
ustupa Gradu Doboju, a plavom bojom dio Grada Doboja koji se ustupa općini Usora. 
 
 
Ad/7 
Informacija Izvješće o izvršenju Proračuna za period od 01.01. do 31.03. 2015. godine 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informacija Izvješće o izvršenju Proračuna za period od 01.01. do 31.03. 2015. godine i 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Informacija Izvješće o izvršenju Proračuna za period od 01.01. do 31.03. 
2015. godine. 
 
 
Ad/8 
Informacija o zimskom održavanju lokalnih cesta na području općine Usora za sezonu 
2014. – 2015. godine 
 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je naglasio da je zadovoljan sa radom zimske službe koji se 
odnosio na čišćenje snijega i održavanje prometnica zimi ali je nezadovoljan sa radom ove 
službe kada je u pitanju čišćenje prometnica od pijeska sa ceste nakon zimskih dana. Ne 
slaže se sa navodom u Informaciji koji kaže da su prometnice pometene i počišćene jer 
smatra da to nije tako. Sukladno tome neće podržati ovu Informaciju jer je taj podatak 
koji govori o tome da je sav pijesak sa prometnica pometen netočan. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informaciju o zimskom održavanju lokalnih cesta na području općine Usora za sezonu 2014. 
– 2015. godine i Općinsko vijeće općine Usora je sa 8 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 
sa 3 „SUZDRŽANA „ glasa (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Informacija o zimskom održavanju lokalnih cesta na području općine Usora 
za sezonu 2014. – 2015. godine. 
 
 
Ad/9 
Inicijativa za pokretanje opoziva Općinskog načelnika općine Usora Ilije Nikić 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala. 
Naglasio je da je Inicijativu za pokretanje opoziva Općinskog načelnika općine Usora Ilije 
Nikić potpisalo osam vijećnika Općinskog vijeća Usora. Naglasio je da će prema proceduri 
predviđenoj Poslovnikom o radu vijećnici izjašnjavati o Inicijativi. 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda.  
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Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je vijećnike pozvao 
da odluče tko će provesti postupak izjašnjavanja o Inicijativi, da li će to provesti 
Povjerenstvo za izbor i imenovanje ili će izabrati posebno tijelo.  
 
Predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog da proceduru izjašnjavanja provede 
Povjerenstvo za izbor i imenovanje i Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, 
bez glasova „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA „ glasa (12 nazočnih vijećnika) odlučilo da 
proceduru izjašnjavanja o Inicijativi za pokretanje opoziva Općinskog načelnika općine 
Usora Ilije Nikić provede Povjerenstvo za izbor i imenovanje. 
Povjerenstvo za izbor i imenovanje Općinskog vijeć Usora čine: 
1. Finka Rajkovača  – predsjednica povjerenstva 
2. Goran Tokić        - član povjerenstva 
3. Janja Grgić         - član povjerenstva 
4. Boris Penava       - član povjerenstva 
5. Jozo Grgić          - član povjerenstva 
 
Predsjedatelj je u 16:50 dao stanku kako bi Povjerenstvo za izbor i imenovanje 
pripremilo sve potrebno za izjašnjavanje o Inicijativi za pokretanje opoziva Općinskog 
načelnika općine Usora Ilije Nikić. 
 

Nakon stanke nastavljeno je sa 9. točkom dnevnog reda. 
 

Na početku je predsjednica Povjerenstva za izbor i imenovanje Finka Rajkovača upoznala 
vijećnike sa procedurom izjašnjavanja. Naglasila je da je sukladno Poslovniku o radu 
izjašnjavanje tajno. Naglasila je da je Povjerenstvo pripremilo glasačke listiće koji su 
ovjereni pečatom Općinskog vijeća i na kojima je naznačeno pitanje koje glasi: 
 Glasovanje o inicijativi za opoziv načelnika općije Usora Ilike Nikić 

1. Za opoziv 
2. Protiv opoziva 

Istakla je da prilikom izjašnjavanja vijećnici trebaju zaokružiti jednu od predloženih 
opcija.  
Predsjednica Povjerenstva je vijećnicima podijelila glasačke listiće.  
 
Nakon izlaganja predsjednice Povjerenstva dana je stanka kako bi vijećnici glasovali. 
 
Nakon stanke nastavljeno je sa 9. točkom dnevnog reda. 
Predsjednica Povjerenstva za izbor i imenovanje je konstatirala da je glasovanju o 
Inicijativi za pokretanje opoziva Općinskog načelnika općine Usora Ilije Nikić pristupilo 12 
od ukupno 13 vijećnika Općinskog vijeća Usora. 
Od toga 2 glasačka listića su nevažeća. 
Za opoziv Općinskog načelnika je glasovalo 6 vijećnika, a  
Protiv opoziva su glasovala 4 vijećnika. 
Predsjednica Povjerenstva je konstatirala da Inicijativa za opoziv Općinskog načelnika Ilije 
Nikić nije usvojena. 
Na kraju ove točke dnevnog reda Predsjedatelj OV-a je konstatirao da vijećnici tajnim 
izjašnjavanjem sa 6 glasova za opoziv, 4 glasa protiv opoziva i sa 2 nevažeća glasa nisu 
usvojili Inicijativu za pokretanje opoziva Općinskog načelnika općine Usora Ilije Nikić. 
 
 
Ad/10 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na privremeno korištenje zemljišta 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Jozo Grgić, Boris Penava, Predsjedatelj Ov-a Ivo Suvala, Pero Lujić, Ivan 
Jurišić, Nevenka Glamatović, Općinski načelnik. 
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Vijećnik Jozo Grgić je predložio da se u ovom prijedlogu Zaključka briše članak 3. jer je 
suvišan i smatra da ne bi trebalo ići ni u kakve razgovore sa općinom Tešanj jer ni oni ne 
surađuju već rade po svom. 
Vijećnik Boris Penava je predložio, da se ako se već ovaj čovjek pojavio sa zahtjevom, 
smatra da mu treba udovoljiti ali na drugoj lokaciji i to na lokaciji gdje se nalazi kovač, jer 
tu nema ništa sporno da postavi svoj kiosk. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je ukratko vijećnike izvijestio oko ovog zahtjeva odnosno 
oko cjelokupne procedure koja se vodi oko ovoga. Podnositelj zahtjeva na koji se odnosi 
ovaj Zaključak je dobio od biro-a u Tešnju poticaj za otvaranje obrta i upošljavanje. Svaka 
druga lokacija koja bi bila na području općine Usora njemu ne bi odgovarala. Općina 
Tešanj bi njemu na temelju Zaključka našeg Vijeća izdala odobrenje, to ne bi išlo na 
Vijeće njihovo već bi to odobrenje dala Služba gdje bi trebali staviti i općinu Usora i 
Tešanj. Naglasio je da jeste da se da odobrenje za rad ovom podnositeju zahtjeva, da se 
Zaključak prihvati, ali se mora paziti da za taj dio oni ne mogu napisati da pripada općini 
Tešanj. 
Vijećnik Pero Lujić je naglasio da moramo biti iskreni kada su u pitanju interesi općine 
Usora. Naglasio je da smatra da ovaj Zaključak ne treba prihvatiti bez obzira da li se radi o 
poticajnim sredstvima. 
Vijećnik Jozo Grgić je naglasio da smatra da treba dati suglasnost uz uvjet da se izmijeni 
članak 3.i da se suglasnost da bez konzultiranja općine Tešanj.  
Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da smatra da ovaj Zaključak ne treba prihvatiti. 
Smatra da mu se može ponuditi bilo koja druga lokacija na području naše općine, ne mora 
to biti baš ova, za obavljanje te djelatnosti nema veze na kojoj se lokaciji nalazi. Ukoliko 
se suglasnost da na ovom području sve će ostalo ići u krivom smjeru, oni će to dalje 
upisivati i tumačiti kako oni hoće. 
Općinski načelnik se osvrnuo na predloženi Zaključak. Naglasio je da ovaj prijedlog 
Zaključka, ovo što je pripremljeno nije ništa pogrešno. Potpuno se složio da možda nećemo 
napraviti dobru stvar ako ga prihvatimo jer je pitanje da li on odražava interese općine 
Usora. Naglasio je da njegov stav o ovom Zaključku je, da se boji da ćemo otići u nešto što 
će nas poslije samo koštati i drugi će se pojavljivati i tome neće biti kraja. Predložio je da 
možda kroz usvajanje prostorno planske dokumentacije, da se na lokalitetu tog područja 
ako smatramo, a to mora inicirati netko iz te sredine, da se reguliraju djelatnosti i na taj 
način uredi i zaštiti to područje. 
 
Nakon duže rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na privremeno korištenje zemljišta i Općinsko 
vijeće općine Usora je sa 11 glasova „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (12 nazočnih 
vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na privremeno korištenje 
zemljišta. 
 
Vijećnik Jozo Grgić je odustao od svog prijedloga. 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 17:35 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
         Zapisnik obradila                                                                   PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                          Ivo Suvala 
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